



VANILLA 香草

Virginia Dare leads the market in vanilla, offering a reliable, consistent supply highlighted by sustainable growing practices and excellent quality for preferred taste.

Virginia Dare主导香草市场，提供可靠一致的供应突出了可持续发展实践和优良的品质的首选味道。

We offer unmatched strategic intelligence on the vanilla market, derived from our presence at the source in Madagascar. Our extraction process retains the most delicate aromatics of the vanilla and delivers a rich taste that consumers prefer.

我们在香草市场提供独一无二的战略情报，源于我们在马达加斯加的来源。我们的提取过程保留了香草最微妙的芳香，并提供消费者喜欢的丰富的味道。



TEA 茶

Virginia Dare manufactures foundational tea concentrates and flavors for beverages, nutritional products, desserts, and more. We offer tea concentrates in a variety of formats and specifications to meet your needs, including organic and ethically sourced. Our tea program includes flavors such as black, green, assam, oolong, and white.

Virginia Dare生产基础浓缩茶提取物及香精，用于饮料、营养食品、甜点和其他类食品。提供各种形式（有机和道德来源）和规格（液体，粉体）的产品来满足您的需求。产品方案包括各类茶香精如红茶、绿茶、阿萨姆红茶、乌龙茶和白茶。



COFFEE & COCOA 咖啡&可可

Virginia Dare offers a robust program of coffee and cocoa concentrates and flavors, supported by technical expertise to deliver preferred taste. Ingredient options include both liquid and dry forms, all natural and organic programs, and a variety of flavor profiles.

Virginia Dare提供强大的咖啡和可可提取物及香精解决方案，为消费者提供更好的口味。包括液体、粉体和全天然，有机及各种口味组合方案。



TASTE IMPROVEMENT 风味改良剂

Through our taste improvement systems, Virginia Dare helps our customers achieve preferred taste by masking those qualities that might undermine it. Whether it's removing the flavor of pea protein or eliminating bitterness, our product development team has the expertise to create a masking solution tailored to your needs.

通过我们的风味改良系统，Virginia Dare帮助消费者掩盖影响质量的风味达到最佳口感。无论是消除豌豆蛋白的味道或苦味，我们专业的产品开发团队会提供适合您需求的掩盖方案。



FLAVORS 香精

Virginia Dare offers a robust portfolio of sweet and savory flavors for beverages, dairy, fortified products, restaurant services and other applications. We support clean label applications with flavors free of preservatives and are capable of aligning with certifications like non-GMO, organic, and allergen-free.

Virginia Dare为饮料、乳制品、强化食品、餐饮食品和其他应用提供强大的甜味和咸味香精组合。我们支持所有的标签诉求，并能提供如符合非转基因产品，有机和无过敏原证明。



TASTE MODULATION 风味调制

Our taste modulation systems help you achieve preferred taste even in reduced sugar applications. Our product developers work with you to produce application-specific solutions that support clean labels with great sensory experience.

我们的风味调制系统帮您的产品达到最佳口味，即使在减糖产品中。产品开发人员与您合作提供特定的解决方案有着最佳的感官体验并支持清洁标签。